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Sandnes Friskole startet opp høsten 2004 og ble godkjent for 280 elever fordelt 
på barne -og ungdomstrinnet.  
 
I 2006 ble skolen omgjort til aksjeselskap og eies i dag av pinsemenighetene Betel 
på Hommersåk og Familiekirken på Ganddal.  
 
Aksjeselskapet kjøpte i 2007 eiendommen Elveosen 8, som har en tomt på ca.      
5 000 kvm og en bygningsmasse på 3.520 kvm.  

	  
Innledning	  av	  Rektor.	  
	  
Skoleåret	  2015/2016	  er	  Sandnes	  Friskole	  sitt	  12.	  år	  som	  grunnskole	  på	  Ganddal.	  	  
	  
Ved	  oppstarten	  av	  dette	  skoleåret	  kunne	  vi	  glede	  oss	  over	  tredje	  år	  på	  rad	  der	  vi	  nærmer	  oss	  10	  elever	  i	  
1.klasse.	  I	  år	  startet	  vi	  opp	  med	  8	  elever.	  De	  siste	  årene	  har	  det	  vært	  en	  god	  vekst	  på	  de	  laveste	  trinnene.	  
Dette	  legger	  et	  godt	  grunnlag	  for	  skolens	  framtid.	  	  
	  
I	  løpet	  av	  dette	  skoleåret	  har	  vi	  vært	  gjennom	  et	  omfattende	  vurderingsarbeid	  av	  skolens	  virksomhet.	  
Både	  skolens	  faglige	  virksomhet	  og	  skolens	  kristne	  verdigrunnlag	  har	  vært	  inkludert	  i	  vurderingsarbeidet.	  	  
Våren	  2016	  vedtok	  skolestyret	  en	  handlingsplan	  for	  skolens	  utviklingsarbeid	  gjeldende	  fram	  til	  og	  med	  år	  
2020.	  	  Handlingsplanen	  legger	  føringer	  for	  skolens	  utvikling	  av	  det	  kristne	  innholdet,	  og	  skolens	  faglige	  
satsninger	  for	  de	  neste	  årene.	  
	  
Sent	  på	  høsten	  2015	  arrangerte	  Kristen	  Pedagogisk	  nettverk	  (KP-‐Nett)	  en	  lærerkonferansen	  med	  tema:	  
”Kristen	  skole,	  hvorfor	  og	  hvordan?”	  Gjennom	  foredrag	  av	  Hans	  Gabre	  fra	  Sverige	  ble	  grunnlaget	  for	  
hvorfor	  kristen	  skole	  godt	  fundamentert.	  
	  
I	  arbeidet	  med	  å	  tydeliggjøre	  skolens	  kristne	  egenart	  må	  vi	  begynne	  med	  grunnen,	  med	  fundamentet.	  	  
Så	  hva	  er	  fundamentet	  for	  kristen	  skole?	  For	  å	  finne	  svar	  må	  vi	  helt	  til	  grunnen	  for	  all	  kristen	  virksomhet,	  
at	  Bibelens	  Gud	  er	  himmelens	  og	  jordens	  skaper!	  I	  følge	  Bibelen	  er	  Gud	  en	  Skaper	  som	  skapte	  alt	  med	  en	  
plan	  og	  en	  hensikt.	  Livet	  er	  ikke	  basert	  på	  tilfeldigheter,	  men	  har	  mening	  og	  en	  framtid.	  Dette	  fordi	  
Skaperen	  av	  alt	  livet	  ikke	  baserte	  begynnelsen	  på	  tilfeldigheter,	  men	  var	  til	  stede	  med	  sin	  kraft	  og	  visdom	  
slik	  at	  alt	  kom	  på	  plass	  og	  i	  rett	  ordning.	  Dette	  er	  skolens	  fundament,	  at	  Bibelens	  Gud	  har	  en	  plan	  og	  
hensikt	  med	  alt	  sitt	  skaperverk.	  Dette	  er	  det	  kristne	  verdensbildet	  og	  grunnlaget	  for	  et	  kristent	  
menneskesyn,	  at	  alle	  mennesker	  er	  verdifulle	  og	  har	  en	  framtid	  på	  grunn	  av	  Skaperen.	  I	  fortellingen	  om	  
Punchinello	  kommer	  Guds	  hensikt	  med	  menneskene	  tydelig	  fram.	  En	  historie	  som	  berører	  vårt	  forhold	  til	  
Skaperen,	  og	  viser	  at	  det	  som	  betyr	  noe	  er	  hva	  Skaperen	  mener	  om	  oss	  og	  ikke	  hva	  alle	  andre	  mener.	  	  
	  
På	  dette	  grunnlaget	  møter	  vi	  elevene.	  Vi	  vil	  legge	  til	  rette	  for	  at	  alle	  elever	  får	  mulighet	  til	  å	  utvikle	  sine	  
evner	  og	  anlegg,	  fordi	  hver	  enkelt	  av	  dem	  er	  skapt	  med	  en	  plan	  og	  en	  hensikt	  av	  Skaperen	  selv.	  	  
	  
Dette	  er	  grunnlaget	  for	  våre	  daglige	  møter	  med	  elevene,	  og	  vårt	  blikk	  for	  den	  enkelte.	  	  
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	  

David	  Andreas	  Bjørge	  
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   Rektor	  
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Skolens	  ledelse	  og	  administrasjon	  
	  
Lederteamet	  har	  bestått	  av	  David	  Andreas	  
Bjørge,	  rektor	  og	  Sveinung	  Bøe,	  inspektør.	  
Teamleder	  for	  henholdsvis	  barne-‐	  og	  
ungdomstrinnet	  har	  vært	  Ann	  Kristin	  
Horpestad	  og	  Elisabeth	  Edland.	  	  
Andre	  i	  administrasjonen:	  Simen	  Rafoss	  
driftsansvarlig/vaktmester,	  Aina	  Ahsam	  
kontormedarbeider,	  Dagfinn	  Stangeland	  IT-‐
ansvarlig,	  Bente	  U.	  Degnes	  spesialpedagogisk	  
koordinator	  og	  Trygve	  Watne	  rådgiver.	  Ann	  
Mari	  Lende	  har	  hatt	  sosial	  pedagogisk	  ansvar	  
på	  ungdomstrinnet.	  Verneombud	  har	  vært	  
Åse	  Bøe.	  	  

Styret	  
	  
I	  løpet	  av	  skoleåret	  har	  det	  vært	  avholdt	  4	  
styremøter	  og	  en	  generalforsamling.	  To	  
styremøter	  i	  hver	  termin.	  Generalforsamlingen	  ble	  
avholdt	  6.juni	  2016.	  Styret	  har	  bestått	  av:	  	  
Sigmund	  Kristoffersen	  Styreleder,	  Ole	  Martin	  
Eidevik	  eierrepresentant	  for	  Familiekirken,	  Anne	  
Rise	  Brekke	  eierrepresentant,	  t	  Jostein	  Susort	  
foreldrerepresentant,	  Trygve	  Watne	  ansattes	  
representant	  for	  pedagoger,	  Simen	  Rafoss	  
ansattes	  representant	  for	  ikke	  pedagoger,	  Lene	  
Thorvaldsen	  elevrepresentant,	  Terje	  Spanner	  
bydelsutvalget.	  

Ansatte	  
	  
Skolen	  har	  hatt	  totalt	  44	  ansatte	  i	  løpet	  av	  
skoleåret,	  derav	  to	  som	  gikk	  ut	  i	  full	  
svangersakspermisjon	  og	  en	  har	  gått	  i	  deltid.	  	  
	  
En	  ansatt	  har	  gått	  i	  ca.	  40%	  studie	  permisjon,	  
og	  en	  har	  sluttet	  i	  løpet	  av	  skoleåret.	  	  
	  
Fordelingen	  har	  vært	  32	  kvinner	  og	  12	  menn.	  
Totalt	  utgjør	  dette	  ca.	  35	  årsverk.	  
	  

Elevene	  
	  
Ved	  telledato	  1.oktober	  var	  det	  120	  elever	  
ved	  skolen.	  Fordelingen	  var	  58	  elever	  på	  
barnetrinnet	  og	  62	  elever	  på	  
ungdomstrinnet.	  	  
I	  1.klasse	  begynte	  det	  8	  elever	  ved	  
skolestart.	  
Våren	  2016	  ble	  eksamen	  avholdt	  den	  20.mai	  
i	  matematikk.	  Muntlig	  eksamen	  ble	  avholdt	  
15.juni	  i	  fagene	  spansk,	  samfunnsfag	  og	  
matematikk.	  
	  
Totalt	  har	  ca.	  40	  elever	  fra	  1-‐10	  klasse	  
benyttet	  seg	  av	  leksehjelp-‐tilbudet	  i	  løpet	  av	  
dette	  skoleåret.	  

Foreldre	  samarbeid	  
	  
FAU	  
Jostein	  Susort	  har	  vært	  leder	  for	  
foreldreutvalget	  dette	  skoleåret.	  I	  tillegg	  
har,	  Lars	  Helge	  Espedal,	  Ann	  Elin	  
Gulbrandsen,	  Bjørg	  Kallviknes,	  Frode	  Vatne,	  
Siri	  Therese	  Smedvik,	  Sissel	  Sandstå	  sittet	  i	  
utvalget.	  	  	  
	  
Foreldremøter.	  
Det	  ble	  avhold	  tre	  foreldremøter	  dette	  
skoleåret.	  Ett	  ved	  oppstart	  i	  august	  og	  to	  i	  
regi	  av	  FAU	  med	  hovedfokus	  på	  digital	  
mobbing.	  	  
	  
Dugnad.	  
Dugnadene	  ble	  avholdt	  12.	  september	  og	  2.	  
juni.	  Det	  var	  godt	  oppmøte	  og	  god	  
stemming	  disse	  dagene.	  Mye	  godt	  arbeid	  
ble	  gjort	  for	  skolen.	  	  
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KFF	  
	  
Skolen	  er	  med	  i	  Kristne	  Friskolers	  Forbund	  (KFF)	  
hvor	  et	  av	  basiskravene	  er	  at	  skolen	  er	  fundert	  på	  
Bibelen	  og	  de	  tre	  artiklene	  fra	  den	  Apostoliske	  
trosbekjennelse	  som	  læregrunnlag.	  Sandnes	  
Friskole	  AS	  benytter	  seg	  av	  KFFs	  kvalitets-‐	  
sikringssystem.	  I	  høsten	  2015	  deltok	  Sigmund	  
(styreleder),	  David	  (rektor)	  og	  Sveinung	  
(inspektør)	  på	  lederkonferansen	  i	  regi	  av	  KFF.	  I	  vår	  
deltok	  David	  på	  seksjonsmøtet	  for	  grunnskolen	  i	  
regi	  av	  KFF.	  	  
	  
VFL	  og	  UiU.	  
	  
Vurdering	  for	  læring	  (VFL).	  
Våren	  2016	  ble	  skolens	  deltakelse	  i	  satsingen	  VFL	  i	  
regi	  av	  Udir	  avsluttet.	  Satsningen	  har	  ført	  til	  en	  
større	  bevissthet	  i	  forhold	  til	  vurderingspraksis.	  
Videre	  arbeid	  blir	  å	  implementere	  god	  
vurderingspraksis.	  	  
	  
Samme	  vår	  forberedte	  skolen	  seg	  på	  deltakelse	  i	  
en	  ny	  satsing	  som	  vil	  pågå	  de	  neste	  årene.	  
Satsingen	  har	  får	  navnet	  ungdomstrinn	  i	  utvikling	  
(UiU).	  	  

Arrangement	  gjennom	  året	  
	  
KP-‐Nett	  arrangerte	  for	  4	  gang	  lærer-‐
konferanse.	  Denne	  gangen	  var	  det	  OKS	  
grunnskole	  som	  var	  arrangør.	  Konferanse	  ble	  
holdt	  i	  Lillestrøm	  og	  huset	  ca.	  280	  lærer	  og	  
ansatte	  ved	  kristen	  skoler.	  Temaet	  for	  
konferanse	  var	  Kristen	  skole	  hvorfor	  og	  
hvordan.	  	  
	  
Åpen	  skole	  ble	  avholdt	  14.	  april.	  Til	  sammen	  
var	  det	  godt	  over	  200	  tilstede	  på	  
arrangementet,	  mesteparten	  var	  skolens	  
elever	  og	  foreldre.	  	  
	  
Årets	  kollasj,	  ”du	  er	  unik”,	  ble	  vist	  fram	  under	  
åpenskole-‐arrangementet.	  	  
Det	  ble	  avholdt	  2	  forstillinger	  etter	  
hverandre.	  Forestillingen	  tok	  utgangspunkt	  i	  
Max	  Lucados	  bok	  om	  Punchinello.	  Historien	  
var	  modernisert	  og	  gjort	  tidsaktuelle	  med	  
likes	  og	  sms	  som	  stjerner	  og	  prikker.	  
	  
18.	  april	  arrangerte	  Betel	  et	  møte	  mellom	  
eiermenighetene	  og	  skolen.	  Her	  ble	  det	  delt	  
synspunkter	  og	  erfaringer	  med	  det	  å	  drive	  
kristen	  skole,	  og	  hvordan	  et	  eierskap	  ser	  ut	  
for	  framtidig	  skoledrift.	  	  
	  

Elevråd	  
	  
Skolens	  elevråd	  består	  av	  en	  representant	  fra	  
hver	  klasse.	  	  
Elevrådet	  har	  bestått	  av:	  David	  Murdoch	  og	  Tina	  
Rosnes	  (1./2.),	  Julian	  Asham,	  Frank	  og	  Tobias	  
Svanes	  (3./4.),	  René	  Petersen,	  Rachel	  Barth	  
(5./6.),	  Katie	  Torland	  (7.),	  Karoline	  Bjørge	  og	  
Marius	  Håland	  (8.),	  Stig	  Marius	  Haugland	  og	  
Anna	  Helistø	  Vårvik	  (9A),	  Emma	  Myklebust	  og	  
Eskil	  Van-‐Vliet	  (9B),	  Helena	  Marie	  Bjørge	  og	  
Hanne	  Isabella	  Oberholzer	  (10.)	  	  
Kontaktlærer	  for	  elevrådet	  var	  Ann	  Mari	  Lende.	  
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Økonomi	  
	  
	  

Utvikling	  av	  bygget.	  
	  
Byggekomiteen	  ble	  avsluttet	  i	  forlengelsen	  av	  
avslaget	  for	  nybygget.	  	  
	  
I	  januar	  2015	  hadde	  skolen	  et	  sonderingsmøte	  
med	  kommunen	  for	  å	  kartlegge	  hva	  som	  var	  
mulig	  å	  gjøre	  videre	  med	  bygget.	  Kommunen,	  
i	  regi	  av	  byggeetaten,	  la	  noen	  føringer	  som	  
skolen	  kunne	  planlegge	  videre	  med	  
utgangspunkt	  i.	  	  
	  
Det	  ble	  i	  etterkant	  av	  møtet	  bestemt	  at	  skolen	  
vil	  planlegge	  for	  renovering	  av	  vinduer,	  tak	  og	  
utvendig	  vegger.	  	  
	  
Det	  ble	  også	  igangsatt	  en	  søknadsprosess	  for	  
bruksendring	  slik	  at	  det	  kan	  bygges	  2	  nye	  
klasserom.	  	  
	  
	  

Sandnes  Friskole  AS  

Elveosen  8  
4323  Sandnes  

www.sandnes-‐friskole.no  

	  
Økonomi	  
	  
Skolens	  økonomiske	  grunnlag	  er	  tilskudd	  fra	  
staten	  basert	  på	  elevtelling	  1.oktober	  og	  
foreldrebetaling.	  
	  
	  I	  skoleåret	  2015/2016	  har	  skolen	  drevet	  med	  
overskudd.	  Dette	  har	  i	  all	  hovedsak	  gått	  til	  
nedbetaling	  av	  lån.	  	  	  
	  


